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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Pastoor, over coffeeshops in de 
Koningstraat. 
  
Aan de leden van de gemeenteraad 
  
Op 25 november 2023 heeft de fractie Pastoor de navolgende vragen gesteld over vergunningen die zouden 
zijn afgegeven voor coffeeshops in de Koningstraat. Het antwoord vindt u onder de vraag. 
 
 

1. Voor welke periode zijn die vergunningen afgegeven? 
 
De periode waarbinnen het mogelijk is om in de Koningstraat een coffeeshop te exploiteren, is door de 
burgemeester met een jaar verlengd. Daarvoor heeft hij het coffeeshopbeleid op 21 november 2023 
aangepast. De einddatum stond op 1 januari 2024 en is nu verlengd naar 1 januari 2025. Dit omdat er 
vertraging is opgetreden bij de nieuwbouw van coffeeshop Tops en de verplaatsing van coffeeshop Tsjakka, 
en de nieuwbouw van woningen op de locatie van de huidige shops in de Koningstraat nog niet begint. Het is 
derhalve niet redelijk of evenredig om de exploitanten nu te verplichten om alsnog te verhuizen. 
 
Op 29 november 2023 is de omgevingsvergunning voor de nieuwbouw van coffeeshop Tops aan het 
Koningsplein aangevraagd. Daarnaast hebben de ondernemers van coffeeshops Tsjakka en Tops op  
4 december resp. 7 december aanvragen ingediend voor nieuwe exploitatievergunningen voor de 
Koningstraat. Deze zijn nog bij de gemeente in behandeling.  
 
 

2. Waarom is er nog geen start gemaakt met het nieuwe pand zoals aangegeven? Toestemming 
verleend in 2021, op te leveren in 2023 

 
Voor de situatie rond de nieuwe locatie van coffeeshop Tops verwijzen we naar de beantwoording onder 
vraag 1.  
 
 

3. Is het college, in casu de burgemeester, na binnengekomen klachten vorige week poolshoogte 
gaan nemen? 

 
Voor zover u doelt op klachten van overlast in of in de omgeving van de parkeergarage kunnen wij u berichten 
dat onze boa’s deze locatie standaard meenemen in hun preventieve surveillance. Hierbij worden regelmatig 
personen weggestuurd die daar niet horen. Toezicht door politie en boa’s zal worden gecontinueerd. De 
burgemeester heeft onlangs met een aantal handhavers en de wijkagent een aantal hotspots bezocht.   
 
 

4. Is het college dan nu wel op de hoogte van de al jaren durende overlast in en rond de Vomar 
door vermeend drugsgebruik en alcoholmisbruik? 

 
Het college is bekend met de overlast die wordt ervaren rond de Vomar. De overlast heeft vooral betrekking 
op winkeldiefstal en het slapen in of oneigenlijk gebruik maken van de parkeergarage. Het aantal meldingen 
dat bij de politie en gemeente zijn binnengekomen over overlast die betrekking heeft op het roken of gebruiken 
van drugs op het pleintje is beperkt.  
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5. Begrijpt het college dan ook de zorgen van bewoners en ondernemers in de buurt van de 
Vomar? 

 
Ja, het college deelt die zorgen ook. Om die reden is jaren geleden al ingezet op de transformatie van de 
Koningstraat naar een woonstraat en faciliteert het college zo veel als mogelijk de uitplaatsing van de twee 
resterende coffeeshops. 
 
 

6. Wat gaat u doen aan de voortdurende of probleemgevende overlast? 
 
Om de overlast op straat te verminderen (dus ook rondom de Vomar) continueren we het toezicht door politie 
en handhaving. Daarnaast is een dagopvang geopend voor de groep dak- en thuislozen. Deze is nog niet de 
gehele week open, maar we zien wel dat het aantal meldingen van overlast op straat afneemt wanneer deze 
is geopend.  
 
 

7. Wanneer kan de raad de beloofde RIB tegemoet zien? 
 
Het college toetst op dit moment de aanvraag omgevingsvergunning voor de nieuwbouw van coffeeshop 
Tops. Het college heeft nog geen besluit genomen over de alternatieve locatie van coffeeshop Tsjakka. Wij 
verkennen hiervoor verschillende alternatieven. Een besluit over de nieuwe locatie voor coffeeshop Tsjakka 
nemen we op basis van een zorgvuldige afweging. Naar verwachting nemen wij hierover in 2024 een besluit, 
waarna we uw raad daarover zullen informeren. 
  
  
Den Helder, 19 december 2023 
  
  
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

M.J. (Marc) Pothast 
secretaris 

 


